

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - October 2015 - Science Film Festival 2015 - New Director Dr. Ulrich Nowak



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Science Film Festival 2015 - October 19 - December 9, 2015

The Goethe-Institut Philippinen is once again taking the lead in organizing the **Science Film Festival 2015** and is very happy to offer to Filipino children 44 science films from around the world.

In 2015, the festival showcases the theme "Light" in accordance with the celebration of United Nation's International Year of Light 2015, focusing on the importance of light and how it helps revolutionize our global society.

The free screenings and fun activities in schools, museums and other educational centers in Manila, Luzon, Mindanao and Visayas start at **October 19**.

For more information on the Science Film Festival 2015 visit our website:

[Science Film Festival 2015](#)
or [Films Science Film Festival](#)

Contact: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org

New Director Dr. Ulrich Nowak

At the same time, we are pleased to welcome our new director Dr. Ulrich Nowak, who succeeds Dr. Petra Raymond and assumed the directorship this October 1, 2015.

Science Film Festival 2015 - 19. Oktober - 9. Dezember 2015

Das Goethe-Institut Philippinen übernimmt dieses Jahr wieder die Organisation des **Science Film Festivals 2015**. Wir freuen uns sehr allen an Naturwissenschaften interessierten Kindern und Jugendlichen 44 Filme aus aller Welt zeigen zu können.

Das Motto des diesjährigen Wissenschaftsfilmfestivals steht im Einklang mit dem von den Vereinten Nationen ausgerufenen Internationalen Jahr des Lichts. Hauptaugenmerk des Festivals ist dabei vor allem die Wichtigkeit und Bedeutung des Lichtes für die Entwicklung einer globalen Gesellschaft.

Die kostenlosen Aufführungen und spaßigen Aktivitäten in Schulen, Museen und anderen Bildungszentren Manilas, sowie in ganz Luzon, Mindanao und Visayas beginnen am **19. Oktober**.

Mehr Informationen zum Science Film Festival 2015 finden Sie auf unserer Website:

[Science Film Festival 2015](#)

oder auf der Veranstaltungsseite [Filme auf dem Science Film Festival](#)

[Kontakt: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org](mailto:program@manila.goethe.org)

Neuer Institutsleiter Dr. Ulrich Nowak

Gleichzeitig freuen wir uns, unseren neuen Institutsleiter Dr. Ulrich Nowak willkommen zu heißen. Dr. Nowak übernimmt seit 1. Oktober 2015 die Nachfolge von Frau Dr. Petra Raymond.

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie bitte eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text "unsubscribe GImanila-lis" an lyris@lists.goethe.de